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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) публикува резултатите от проведено тази година проучване
сред своите членове за интереса им към бизнес пътувания и партньорства в чужбина. Те показват основен
интерес към износа на стоки – 64%, като предпочитана форма на международно икономическо сътрудничество,
както и съществен дял на търсенето на партньори за съвместни инвестиции в България – 45%. 

Кюстендилска търговско-промишлена палата се присъединява към инициативата на Художествена галерия
"Владимир Димитров – Майстора" в Кюстендил за закупуване и ремонт на къщата на фамилия Яглеви в село
Шишковци като стартира кампания по набиране средства за тази кауза, съобщиха от КТПП. Къщата е важна част от
нашето културно наследство и има потенциала да се превърне в значима част от музеен комплекс... 

Гостите представиха основните дейности и цели на своята организация, които са приоритетно насочени към
младите хора и техния стартиращ бизнес. The Revenues Factory предлага консултации по продажбите и обучения,
експертно изработване на бизнес стратеги съобразени с индивидуалните нужди на конкретния клиент за
устойчиво навлизане на целевия/ите пазар/и. Повече за консултантските услуги на The Revenu... 

Д-р Бойко Таков е изпълнителен директор на Изпълнителната агенция за малки и средни предприятия. Той ще
вземе участие в Седмия годишен форум "Производство и търговия", който списание Мениджър организира утре, от
9.00 в Capital Fort. Какво е текущото състояние на българското производство и какви са основните
предизвикателства, с които се сблъскват малките и средни предприятия в този сектор? Основни... 

Заглавие: БТПП обяви резултатите от годишното си проучване за интереса към бизнес пътувания и
партньорства в чужбина
Дата: 18.03.2025 10:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Кюстендил с важна кампания, свързана с Майстора
Дата: 17.03.2025 15:30
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Председателят на БТПП се срещна с Огнян Василев и Божидар Видинов, представители на The
Revenues Factory
Дата: 17.03.2025 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Д-р Бойко Таков: Малките и средни предприятия са основен двигател на българския износ
Дата: 17.03.2025 15:23
Медия: Мениджър

Заглавие: Изложбата "Долината на тракийските царе" откриват в Регионалната библиотека във Велико Търново

https://industryinfo.bg/article/34553-btpp-obiavi-rezultatite-ot-godishnoto-si-prouchvane-za-interesa-kam-biznes-patuvaniia-i-partniorstva-v-chujbina
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/regionalni/Kyustendil-s-vazhna-kampaniya-svurzana-s-Maistora-2485860
https://www.bcci.bg/news/20847
https://manager.bg/events/7-i-godishen-forum-za-proizvodstvo-i-targovia-/d-r-boiko-takov-malkite-i-sredni-predpriatia-sa-osnoven-dvigatel-na-balgarskia-iznos
https://www.regnews.net/news/17422832111938/izlozhbata-dolinata-na-trakiyskite-tsare-otkrivat-v-regionalnata-biblioteka-vav-veliko-tarnovo


Сдружение "Движение на просветителите" и Регионална народна библиотека "П. Р. Славейков" - Велико Търново
канят на откриване на изложбата с детско творчество "Долината на тракийските царе". Ученици от училища в
общините Велико Търново, Казанлък, Горна Оряховица, Оряхово, София, Пловдив, Казанлък участват с творчество
в експозицията. Събитието е част от национална инициатива за включване на "Долина... 

Кюстендилска търговско-промишлена палата се присъединява към инициативата на Художествена галерия
"Владимир Димитров – Майстора" в Кюстендил за закупуване и ремонт на къщата на фамилия Яглеви в село
Шишковци като стартира кампания по набиране средства за тази кауза, съобщават за "Кубер прес",от КТПП.
Къщата е важна част от нашето културно наследство и има потенциала да се превърне в значима част о... 

Мажоритарен собственик на АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АДУспешните жени на България Списанието Зарина
Генчева... сила и вдъхновение Списанието Елена Кристиано... жена, майка, професионалист Тя е съосновател,
председател на Съвета на директорите и мажоритарен собственик на АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АД. За да
реализира мечтата си да отвежда хората до техния нов дом, учи в Строителния техникум "Христо Ботев" и във
Висш... 

На 14 март се състоя редовно годишно заседание на Управителния съвет на Българската търговско-промишлена
палата. УС прие Отчета за дейността на Палатата през 2024 г., Годишния финансов отчет на БТПП за 2024 г.,
Становище на КС по отчета на ИС на БТПП за 2024 г. и Отчет за дейността на КС през 2024 г. През 2024 г.
Палатата е подготвила 78 становища, предложения, декларации по законови и подзаконо... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Най-много работна ръка идва от Узбекистан и Турция Вносът на работна ръка от държави извън ЕС се очертава
като рекордно голям, макар и да остава далеч от нуждите на фирмите у нас. От началото на годината до 10 март
само за сезонна заетост са регистрирани 4202 граждани на трети държави, като това е повече от 40% от
регистрираната сезонна заетост за цялата 2024 г. Данните са предоставени от социални... 

В тази статия ще намерите цялата необходима информация за започване на бизнес и работа в ИталияМ ечтаете
ли да започнете собствен бизнес в третата най-голяма икономика в Европейския съюз? Или може би искате да
работите за високоплатена компания, докато се наслаждавате на мек климат, красиво крайбрежие и невероятна
кухня? Като български гражданин имате "златен билет" да се присъедините към динамичн... 

Дата: 18.03.2025 09:33
Медия: RegNews.NET

Заглавие: КТПП с подкрепа към инициативата на галерията за закупуване и ремонт на къщата на фамилия
Яглеви в Шишковци
Дата: 17.03.2025 14:54
Медия: Кубер Прес

Заглавие: Арх. Весела Мирянова... войн
Дата: 17.03.2025 13:30
Медия: Economic

Заглавие: Редовно годишно заседание на Управителния съвет на БТПП
Дата: 17.03.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: За 6 г. у нас са внесени над 108 000 работници от 65 държави
Дата: 18.03.2025 09:33
Медия: Днес News

Заглавие: БезГранично: Всичко за бизнесмена и служителя в Италия
Дата: 18.03.2025 09:02
Медия: Vesti.bg

http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=73001
https://www.economic.bg/bg/a/view/arh-vesela-mirjanova-vojn
https://www.bcci.bg/news/20843
https://dnesnews.bg/2025/03/%D0%B7%D0%B0-6-%D0%B3-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D1%81%D0%B0-%D0%B2%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-108-000-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BE%D1%82/
https://www.vesti.bg/bezgranichno/evropa/bezgranichno-vsichko-za-biznesmena-i-sluzhitelia-v-italiia-6223154


Ескалиращата търговска война между САЩ и Европа застрашава търговските отношения на стойност около 9,5
трилиона долара годишно, включително двустранна търговия и инвестиции, според доклад на Американската
търговска камара в ЕС (AmCham EU). AmCham EU, която представлява американски компании, опериращи в
Европа, отбелязва, че въведените вносни мита могат да повлияят не само върху обема на търговията... 

Регистрирайте се безплатно, за да дадете оценка на коментара. Доналд Тръмп твърди, че неговите мита върху
вносни стоки ще принудят чуждестранните компании да отворят повече фабрики в Съединените щати. Търговската
война, която той отприщи обаче, ще подкопае не само търговските потоци, но и инвестиционните потоци, което
може, напротив, да доведе до спад на капиталовите инвестиции от чуждестранни ком... 

Неотдавнашен анализ, извършен от Дубайската търговска камара, една от трите камари, работещи под шапката
на Дубайските камари, разкри, че през 2024 г. към камарата ще се присъединят 29 000 нови компании, работещи
в сектора на търговията и услугите. Този значителен ръст отразява ключовата роля на сектора в икономическата
диверсификация на Дубай.В строителния сектор също се наблюдава значителен ръст... 

Министърът на туризма Мирослав Боршош проведе среща с посланика на Италия в България Н.Пр. Джузепина
Дзара. Срещата се състоя в контекста на успешните и дългогодишни двустранни отношения между България и
Италия, като посланик Дзара приключва своя мандат през април 2025 г.Министърът на туризма Мирослав Боршош
проведе среща с посланика на Италия в България Н.Пр. Джузепина Дзара, придружавана от заме... 

Изпълнителен директор на "Дънди Прешъс Металс Крумовград"Успешните жени на България 13:30 Списанието
Арх. Весела Мирянова... войн Списанието Силвия Гърмодолова... позитивна Изпълнителен директор на "Дънди
Прешъс Металс Крумовград" ЕАД. Има магистърски степени по инженерна химия и по екологичен мониторинг,
контрол и здраве. През 2015 г. е избрана за една от стоте най-вдъхновяващи жени в световната ... 

Повишаването на преразпределението през бюджета означава, че свободата на домакинствата и бизнеса да
използват доходите, които изкарват със собствените си усилия и умения, се ограничава В проекта за бюджет за
2025 г. са предвидени разходи, които включват и вноската в общия бюджет на Европейския съюз, в размер 96,7
млрд. лв. Това означава нарастване с почти 18,6 млрд. лв. или 23,8% спрямо изпълнени... 

Заглавие: Ескалацията на търговската война между САЩ и Европа заплашва търговски отношение на стойност
от 9.5 трлн. долара годишно
Дата: 18.03.2025 10:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Загубите от търговска война между САЩ и Европа могат да стигнат 10 трилиона долара
Дата: 17.03.2025 18:22
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: 29 000 компании, работещи в сферата на търговията и услугите, се присъединиха към Търговската
камара на Дубай през 2024 г.
Дата: 17.03.2025 08:18
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Министърът на туризма: Италия остава сред водещите партньори на България
Дата: 18.03.2025 10:00
Медия: Факти

Заглавие: Ирена Цакова... баланс и дисциплина
Дата: 18.03.2025 09:30
Медия: Economic

Заглавие: Д. Чобанов: Натрупването на държавен дълг изисква повишаване на налозите
Дата: 18.03.2025 09:15
Медия: Econ

https://3e-news.net/bg/a/view/59974/eskalacijata-na-tyrgovskata-vojna-mejdu-sa-sht-i-evropa-zaplashva-tyrgovski-otnoshenie-na-stojnost-ot-9-5-trln-dolara-godishno
https://www.mediapool.bg/zagubite-ot-targovska-voina-mezhdu-sasht-i-evropa-mogat-da-stignat-10-triliona-dolara-news369254.html
https://novinata.bg/obsthestvo/29-000-kompanii-rabotesthi-v-sferata-na-targoviqta-i-uslugite-se-prisaediniha-kam-targovskata-kamara-na-dubay-prez-2024-g/
https://fakti.bg/biznes/957429-ministarat-na-turizma-italia-ostava-sred-vodeshtite-partnyori-na-balgaria
https://www.economic.bg/bg/a/view/irena-cakova-balans-i-disciplina
https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%94-%D0%A7%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%9D%D0%B0%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3-%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%82%D0%B5_l.a_i.811301_at.6.html


Въвеждат таван на надценките на 22 хранителни продукта Поне 50 на сто от някои стоки в големите вериги трябва
да са български 20% надценка за търговец на дребно Стефан Кючуков, Биляна Веселинова Очаквам редуциране
на цените минимум с 20%, заяви министърът на земеделието Георги Тахов, който представи законодателни
предложения, които да регулират отношенията във веригата на доставки на храни. Предло... 

Приблизително 350 австрийски фирми имат представителства у насАвстрия е от най-важните икономически
партньори на България, а австрийските компании са сред водещите инвеститори у нас. Това заяви министърът на
икономиката и индустрията Петър Дилов, който проведе среща с посланика на Австрия у нас Н. Пр. Андреа Икич-
Бьом. На нея стана ясно, че около 10% от най-големите чуждестранни инвеститори в Бълг... 

МЕТРО България въвежда нова комуникационна концепция – "Живей, пазарувай и пести на едро!", която има за
цел да засили позицията на компанията като доверен партньор на предприемачите в сектори ХоРеКа и
Традиционна търговия и домакинствата в България. Тя подчертава ангажимента на МЕТРО да предлага не просто
продукти, а повече възможности, повече спестявания и повече свобода за развитие на бизнеса и... 

На 10-ти и 11-ти юли 2025 г. в Тимишоара, Румъния ще се проведе международна конференция на тема: "Кръгова
икономика – мултидисциплинарни перспективи и практически приложения". Събитието се организира от
Западния университет в Тимишоара и Университетската агенция на Франкофонията в Централна и Източна
Европа (AUF – ECO). Конференцията е част от изследователски проект "Кръговата икономика между адм... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Вносът на работна ръка от държави извън ЕС се очертава като рекордно голям, макар и да остава далеч от
нуждите на фирмите у нас. От началото на годината до 10 март само за сезонна заетост са регистрирани 4202
граждани на трети държави, като това е повече от 40% от регистрираната сезонна заетост за цялата 2024 г.
Данните са предоставени от социалния министър Борислав Гуцанов в отговор на парламента... 

25 000 лева за новородено дете и 4 пъти скок на детските, предлага Николай Василев Радикални мерки за
подобряване на демографската картина в България предлага Николай Василев. Икономистът, който бе министър
на НДСВ и предложението на ИТН за премиер преди години, заговори за държавна подкрепа от 25 000 лева при
новородено дете. И още: Детските може да се увеличат още 4 пъти. Крайно време е да постр... 

Заглавие: Закон сваля с 20 на сто цените на основни храни
Дата: 18.03.2025 09:07
Медия: News Maker

Заглавие: Австрийски компании инвестирали у нас над €5.2 млрд.
Дата: 18.03.2025 06:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: "Живей на едро" - новата комуникационна концепция на Метро България  
Дата: 18.03.2025 09:50
Медия: Мениджър

Заглавие: Покана за международна конференция в Тимишоара, Румъния, на тема "Кръгова икономика –
мултидисциплинарни перспективи и практически приложения"
Дата: 18.03.2025 10:28
Медия: Българска академия на науките

Заглавие: Индийци, узбеки, турци – над 108 000 работници от чужбина са дошли за 6 г.
Дата: 18.03.2025 09:34
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: 25 000 лева за новородено дете и 4 пъти скок на детските, предлага Николай Василев
Дата: 18.03.2025 10:04
Медия: Flashnews.bg

https://newsmaker.bg/2025/03/%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD-%D1%81%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D1%8F-%D1%81-20-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8/
https://dbr.bg/avstriiski-kompanii-investirali-u-nas-nad-5-2-mlrd-
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B3/zivei-na-edro-novata-komunikacionna-koncepcia-na-metro-balgaria-
https://www.bas.bg/?p=55070
https://globusnews.net/%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D1%86%D0%B8-%D1%83%D0%B7%D0%B1%D0%B5%D0%BA%D0%B8-%D1%82%D1%83%D1%80%D1%86%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-108-000-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8/
https://www.flashnews.bg/25-000-leva-za-novorodeno-dete-i-4-pati-skok-na-detskite-predlaga-nikolaj-vasilev/


Изкуственият интелект навлиза все по-сериозно в ежедневието ни като трансформира индустрии от най-различни
сфери. Въпреки всичко, има хора, които остават скептични към новата технология. През 2024 г. 13,5% от
предприятията в ЕС са използвали изкуствен интелект. В България те са 6,5%. Данните показват 5,5% увеличение.
"Изкуственият интелект набира все по-голяма популярност в бизнеса, защото той дав... 

Лондон увеличава значително наблюдението в града чрез разширяване на CCTV мрежата и интегриране на
изкуствен интелект (AI) и технологии за лицево разпознаване в борбата срещу нарастващата улична престъпност.
Повишени инвестиции в сигурността Местните власти в британската столица са увеличили разходите си за
видеонаблюдение до 30,4 милиона паунда за финансовата година, приключваща през април 2024 г... 

Откакто Доналд Тръмп встъпи в длъжност като президент на САЩ, ценният метал е достигал рекорден връх 14
пътиЗвеното за управление на богатството на UBS Group повиши прогнозата си за цената на златото поради
нарасналата вероятност от продължителна световна търговска война – стратезите очакват този сценарий да
продължи да подтиква инвеститорите да купуват повече актива убежище, пише Bloomberg. Очакв... 

Агенцията за хората с увреждания (АХУ) ще финансира с до 30 000 лв. проекти за започване и развитие на
самостоятелна стопанска дейност на хора с трайни увреждания. Собствено участие от страна на кандидатите не е
необходимо. Срокът за подаване на проектни предложения е до 23.04.2025 г., съобщиха от АХУ. Средствата могат
да бъдат използвани за инвестиционни разходи, учредяване на ново предприятие, с... 

Агенцията за хората с увреждания (АХУ) ще финансира с до 30 000 лв. проекти за започване и развитие на
самостоятелна стопанска дейност на хора с трайни увреждания. Собствено участие от страна на кандидатите не е
необходимо. Срокът за подаване на проектни предложения е до 23.04.2025 г. Средствата могат да бъдат
използвани за инвестиционни разходи, учредяване на ново предприятие, строително-ремонтн... 

Снощи, в предаването "Още от деня" по БНТ Димитър Манолов каза, че за да бъде махнато правителството, трябва
да се съберат 121 гласа. "Това значи, че поне още един трябва да отиде да гласува от отсрещната страна, което на
мен ми се струва невъзможно, защото отсрещната страна не е монолитна". Бюджетът най-вероятно ще мине,
смята Манолов. "С бюджета нещата са прости, за него се иска обикновено мнози... 

Заглавие: Как изкуственият интелект помага на бизнеса
Дата: 18.03.2025 09:30
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Лондон разширява мрежата за видеонаблюдение в технологичната надпревара срещу престъпността
Дата: 18.03.2025 08:41
Медия: Будилник

Заглавие: UBS очаква цена на златото от 3200 долара заради рисковете от търговска война
Дата: 18.03.2025 08:20
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Тлъсти пачки потичат към тези българи, ако поискат да са си сами шефове
Дата: 18.03.2025 09:11
Медия: Блиц

Заглавие: МТСП: До 30 000 лв. могат да получат хора с увреждания за самостоятелна стопанска дейност
Дата: 18.03.2025 08:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Манолов: Бюджетът най-вероятно ще мине
Дата: 18.03.2025 08:33
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Рекорден брой българи взимат минимална пенсия
Дата: 18.03.2025 07:41

https://nova.bg/news/view/2025/03/18/491156/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0/
https://www.budilnik.com/london-razshiryava-mrezhata-za-videonablyudenie-v-tehnologichnata-nadprevara-sreshtu-prestapnostta/
https://www.investor.bg/a/538-pazari/410450-ubs-ochakva-tsena-na-zlatoto-ot-3200-dolara-zaradi-riskovete-ot-targovska-voyna
https://blitz.bg/ikonomika/tlsti-pachki-potichat-km-tezi-blgari-ako-poiskat-da-sa-si-sami-shefove_news1073138.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/853655-mtsp-do-30-000-lv-mogat-da-poluchat-hora-s-uvrezhdaniya-za-samostoyatelna-stop
http://dartsnews.bg/2025/03/18/%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BD%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B5/
https://www.dunavmost.com/novini/rekorden-broi-balgari-vzimat-minimalna-pensiya


Само в София средната пенсия минава 1000 лева, най-ниска е в Кърджали Рекорден брой българи – 862 904
души, са получавали лични минимални пенсии през миналата година, сочи статистиката на Националния
осигурителен институт (НОИ). Това е двойно повече в сравнение с преди десетилетие, когато техният брой е бил
391 063 души. Притеснителната тенденция се дължи на непрекъснатите законодателни промени, в... 

Сред причините за все по-честото внедряване на изкуствения интелект са оптимизацията на разходите и
повишаване на ефективността на служителитеИзкуственият интелект навлиза все по-дълбоко в ежедневието ни,
като трансформира индустрии от най-различни сфери. Въпреки бързите темпове, с които навлиза, има хора, които
остават скептични към новата технология. През 2024 г. 13,5% от предприятията в ЕС са и... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Апел за кръводаряване отправиха и от Пловдив и Варна, където също се лекуват пострадали при трагедията в
дискотеката в македонския градОпашки от кръводарители се извиха пред "Пирогов" за спасяването на обгорените
при пожара в дискотеката в македонския град Кочани. Хората попълваха буквално на коляно декларациите за
дарителство пред входа на спешната болница. Сред тях имаше и много съграждани на по... 

Над 8,3 млн. евро ще бъдат инвестирани в развитието на туризма в пограничния регион между България и Сърбия.
Те са осигурени по управляваната от Министерството на регионалното развитие и благоустройството Програма
ИНТЕРРЕГ VІ-А ИПП България – Сърбия 2021-2027 г. и с тях се поставя реалното изпълнение на интегрираната
териториална стратегия по програмата, насочена към разработване на атрактивен, вс... 

Експертът по финансова грамотност Наталия Тодорова гостува в Пловдив на 23 март, когато ще проведе обучения
за две възрастови групи – деца в начален курс и гимназисти на възраст 16-19 години. В допълнение към основната
си професия – инвестиционен директор в компания, управляваща фондове за дялови инвестиции и рисков капитал
– тя е и автор на популярния блог The Little Chief, създател на национални... 

Гражданско движение БОЕЦ отправи тревожно предупреждение, че България е на прага на нова транспортна
трагедия, подобна на случилата се в Македония. Според организацията, автобусите на "Юнион Ивкони" са в
катастрофално техническо състояние, а шофьорите работят с фалшиви документи и непосилни смени, което
създава смъртоносни условия на пътя. БОЕЦ твърди, че тези нарушения се прикриват от държавни ин... 

Медия: Dunavmost

Заглавие: Вече компаниите не се нуждаят от скъпи вътрешни IT екипи, а се възползват от AI
Дата: 18.03.2025 10:15
Медия: Факти

Заглавие: Опашки от кръводарители пред "Пирогов" за спасяването на обгорените младежи от Кочани
Дата: 17.03.2025 21:40
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: 8,3 млн. евро за туризма България - Сърбия
Дата: 17.03.2025 16:10
Медия: Economynews

Заглавие: Финансова грамотност за деца и младежи: Откъде идват парите и можеш ли да станеш богат?
Дата: 18.03.2025 09:49
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: БОЕЦ разкри шокиращи факти за "Юнион Ивкони" – връзки с Борисов и Пеевски
Дата: 18.03.2025 10:25
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: "Адвокати, внимание!": Методи Лалов с важно съобщение
Дата: 18.03.2025 09:10
Медия: Телевизия Евроком

https://fakti.bg/biznes/957522-veche-kompaniite-ne-se-nujdaat-ot-skapi-vatreshni-it-ekipi-a-se-vazpolzvat-ot-ai
https://dnes.dir.bg/obshtestvo/opashki-ot-kravodariteli-pred-pirogov-za-spasyavaneto-na-obgorenite-mladezhi-ot-kochani
http://www.economynews.bg/83-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F---%D1%81%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%8F-news116362.html
https://novini.vratsa.eu/bg/finansova-gramotnost-za-detsa-i-mladezhi-otkade-idvat-parite-i-mozhesh-li-da-stanesh-bogat/
https://eurocom.bg/2025/03/18/boec-razkri-shokirashti-fakti-za-junion-ivkoni-vrazki-s-borisov-i-peevski/
https://eurocom.bg/2025/03/18/advokati-vnimanie-metodi-lalov-s-vazhno-saobshtenie/


Върховният административен съд (ВАС) излезе с ключово съдебно решение, с което прекратява дългогодишния
спор за данъчното облагане на клиентските сметки на адвокати. Според съда, средствата, постъпили по тези
сметки за такси и разноски, не се считат за личен доход на адвоката и не подлежат на облагане с ДДС. Адвокат
Методи Лалов съобщи за решението в публикация, като подчерта, че НАП е действала н... 

Научните изследвания и иновациите ще бъдат все по-големи фактори за конкурентоспособността на Европейския
съюз и Рамковата програма ще бъде един от основните инструменти за постигане на европейските цели. Това
каза министърът на образованието и науката Красимир Вълчев по време на неформалното заседание на Съвета
на ЕС по конкурентоспособност във Варшава, Полша. По време на срещата бяха обсъдени ст... 

Фуражните суровини са 50-60% от променливите разходи на млекопроизводителите и говедовъдите, като голяма
част от тези инвестиции се губят поради нисък коефициент на преобразуване или разхищение. Подобряването
точността на хранене и намаляването на разсипаните количества храна водят до икономии и възход на
стопанството. Коефициентът на преобразуване на фуража (FCR) е параметър, който показва ефекти... 

Бюджетът най-вероятно ще мине. За него се иска обикновено мнозинство – повече от половината в залата. А 121
гласа са необходими, за да бъде свалено правителството, което на този етап ми изглежда нерешима задача.
Идеята им е да бъде бойкотиран бюджетът, неговото неприемане, на формални основания. От наша гледна точка,
нещата могат да бъдат оценени в развитие. Когато започна да се говори за бюджет п... 

Това е резултат от неуспешния опит за "замразяване" на Европа, в резултат на който Русия загуби ключовия си
газов пазарНеуспешният опит за "замразяване" на Европа, в резултат на който Русия загуби ключовия си газов
пазар, продължава да съсипва "Газпром". Според публикуваните в понеделник финансови отчети на компанията
до края на 2024 г. газовият монополист ще има нетна загуба от 1,076 трилиона руб... 

Европейският съюз предупреди, че Китай и Русия използват "огромен дезинформационен арсенал", за да се
намесват и манипулират западните демокрации, предаде Франс прес. "Манипулирането на информация и
намесата представляват сериозна заплаха за сигурността на ЕС", заяви върховният представител на ЕС по
външните работи и политиката на сигурност Кая Калас в доклад, публикуван днес. "Не трябва да подцен... 

Заглавие: Научни изследвания и иновации – фактори за европейската конкурентноспособност
Дата: 18.03.2025 09:05
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Интелигентна система за хранене, намаляваща разходите за фураж
Дата: 18.03.2025 08:01
Медия: ProfiLand

Заглавие: Димитър Манолов, президент на КТ "Подкрепа": Бюджетът най-вероятно ще мине
Дата: 18.03.2025 09:51
Медия: Конфедерация на труда Подкрепа

Заглавие: "Газпром" със загуба над трилион рубли за една година
Дата: 18.03.2025 10:38
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Москва и Пекин използват огромен дезинформационен арсенал, за да манипулират демокрациите,
предупреди ЕС
Дата: 18.03.2025 10:29
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Правосъдният министър представи промените в НК за насилие над животни
Дата: 18.03.2025 10:23
Медия: DarikNews.bg

https://kmeta.bg/%D0%BD%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%84%D0%B0/
https://bg.profiland.net/articles/inteligentna-sistema-za-hranene-namalyavashcha-razhodite-za-furazh
https://podkrepa.org/%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80-50/
https://zonanews.bg/ikonomika/gazprom-sas-zaguba-nad-trilion-rubli-za-edna-godina
https://www.bta.bg/bg/news/world/853706-moskva-i-pekin-izpolzvat-ogromen-dezinformatsionen-arsenal-za-da-manipulirat-de
http://dariknews.bg/novini/bylgariia/pravosydniiat-ministyr-predstavi-promenite-v-nk-za-nasilie-nad-zhivotni-2413088


Правосъдният министър Георги Георгиев представя предложените промени в НК за жестокост към животни.
"Това, което предлагаме ние, не е механичен сбор от увеличаване на наказанията, напротив. Текстовете в
Наказателния кодекс са свързани, съдиите трябва да ги прилагат свързано", заяви той. Увеличение на
наказанията На първо място в промените са предложени увеличение на наказанията. "Само в степен,... 

Slide Slide Пловдив. Пловдив е избран за най-добрата столица на виното в Европа за 2025 година. Това съобщи
кметът Костадин Димитров. Престижната титла е резултат от вътрешно проучване на организацията European Best
Destinations, в което своя глас са дали над 284 000 любители на виното от 82 страни. Пловдив се откроява сред
някои от най-емблематичните винени региони в Европа, включително Билбао и ... 

Увеличаваме наказанията за насилие над животни, н отова няма да стане механично. Това заяви на брифинг
правосъдният министър Георги Георгиев. Представители на неправителствени организации, които се занимават
със защитата на животните от насилие проведоха работна среща с него. Темата стана още по-наболяла след
разкритията за садизъм и насилие над животни в Перник. Ведомството предлага промени в Нак... 
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Заглавие: Правосъдният министър: Увеличаваме наказанията за насилие над животни
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